


 
 

VERZOEK OM INLICHTINGEN VAN HET COLLEGE  
 

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 
 
 

 
Schriftelijke vragen ingediend door: Anneke Lubbers, namens de PvdA fractie. 
Datum: 3 november 2018  
Onderwerp: Open bedrijven dagen Drenthe 
 

 
Aan:  
het college van burgemeester en wethouders 
  
 
Kwestie: 
 
Zaterdagochtend 3 november 2018 stond in het Dagblad van het Noorden een groot artikel 
met als kop “Ontdekkingstocht in eigen woonplaats”.  Dit naar aanleiding van de Open 
bedrijven dagen Drenthe (OBDD) die sinds 2014 in geheel Drenthe worden gehouden. 
Nou ja, geheel Drenthe? Uit het artikel blijkt dat de gemeente Tynaarlo de enige is die 
hieraan niet meedoet. En volgens onze gegevens heeft Tynaarlo nog nooit meegedaan. 
In 2002 is de gemeente Hoogeveen met dit initiatief begonnen. 
In een eerder uitgevoerd onderzoek  over bedrijfsvriendelijke gemeenten bleek ook al dat 
onze gemeente onderaan bungelde. 
 
In  het uitvoeringsprogramma van het College staat over de economie o.a. het volgende: 

“In onze samenleving spelen ondernemers een belangrijke rol. We willen als gemeente met 
hen samenwerken. Op veel gebieden zijn zij belangrijk voor de leefbaarheid in onze 
gemeente. Wij koesteren ondernemerschap en ondernemerszin. De voorzieningen en 
detailhandel in onze gemeente zijn een belangrijk onderdeel van de leefbaarheid. 
Werkgelegenheid is belangrijk en ook daarvoor zijn ondernemers cruciaal. Zij ontwikkelen 
plannen en nemen initiatieven. Wij willen ze hierin rolbewust faciliteren”. 
 
Daarnaast heeft u het over een bereikbaar en ondersteunend loket voor ondernemers. U 
vindt dat belangrijk. U zegt: “met één goed bereikbaar loket willen we de komende jaren 
aansluiten op – en meedoen binnen de bestaande structuren die ondernemers al hebben. Op 
die manier kunnen we vragen en behoeften in beeld houden en kunnen we samen met 
ondernemers zoeken naar passende oplossingen”.  
 
Naar aanleiding van bovenstaande vragen wij het College het volgende: 
 

- Vind u het ook geen gemiste kans dat er geen ondernemers uit de gemeente 
Tynaarlo meedoen aan de Open bedrijven Dagen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
- Klopt de bewering dat de organisatoren van de Open bedrijven dagen verscheidene 

malen hulp hebben aangeboden aan de gemeente Tynaarlo om te helpen 



organiseren? 
Zo ja, waarom is deze hulp dan niet aangenomen? 
 

- In de gemeente Tynaarlo hebben wij toch nog steeds een bedrijven-
contactfunctionaris in dienst? Heeft deze functionaris opdracht gekregen van het 
College zich hiermee bezig te houden? 
Zo ja, waarom zijn er bij ons in de gemeente dan geen Open bedrijven dagen? 
Zo nee, waarom niet? 
 

- Bent u het met ons eens dat deze persoon het initiatief kan nemen om een dergelijke 
Open bedrijven dag ook in Tynaarlo op te starten of eventueel bedrijven te 
stimuleren zich aan te melden voor deze dag? 
 

- In Hoogeveen zijn de Open bedrijven dagen destijds opgericht om vooral jongeren in 
contact te brengen met technische beroepen c.q. bedrijven. Daarna zijn er steeds 
andere bedrijven bijgekomen en werd het aanbod breder.  
Bent u met de PvdA van mening dat het belangrijk is voor de werkgelegenheid dat 
werkgevers en werknemers met elkaar in contact worden gebracht? 
 

- In geheel Drenthe zijn ook scholen actief betrokken bij de Drentse open bedrijven 
dagen. Ook in onze gemeente zijn scholen die daarvoor in aanmerking komen om 
mee te werken. 
Bent u bereid ook het onderwijs hierbij te betrekken? 
 

 
Wij wachten het antwoord op onze vragen met belangstelling af. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de raadsfractie van de PvdA in de gemeente Tynaarlo 
 
Anneke Lubbers 
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